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De hele bijdrage van Bart van Dekken: 

Voorzitter,  

De complexiteit van ondermijning is enorm en de verleiding om snel geld te verdienen in de 
drugs-gerelateerde handel ligt ook op het platteland op de loer. Een perceel hennep ergens 
tussen je mais laten beplanten of daar niet eens van weten, dan wel een schuur verhuren 
waarbij je eigenlijk wel zou kunnen weten dat het ergens niet klopt, is niet nieuw. Wel de mate 
waarin het zich steeds duidelijk opdringt. De sociaal maatschappelijke problemen zijn 
dramatisch.  

Met fysieke bedreigingen en geweld, maar inmiddels ook bomaanslagen en vuurwapengebruik 
ook in Noord-Nederland! Afrekeningen in het criminele circuit kennen geen garantietermijnen of 
afbetalingsregelingen. Het is keihard, vaak onmenselijk en enorm intimiderend! Ook daarom 
moet er meer voorlichting komen op scholen rondom de enorme risico’s die je loopt als je te 
naïef mee gaat doen met zaken die heel verkeerd kunnen uitpakken.  

Kan heel vervelend voelen als je zelf een kapperszaak oid hebt. 

Ook in het komende informeel Statenberaad Noord Nederland, met de collega’s uit Groningen 
en Friesland zullen we, samen met burgemeesters en de eenheidsleiding van de politie Noord 
Nederland, spreken over de grote problemen die we hebben in Noord Nederland met betrekking 
tot een verder oprukkende criminaliteit.  

De dekking voor meer capaciteit voor BIBOB kan rekenen op onze steun. Ik ben het op dit punt 
voor 200% procent met mevrouw van den Berg eens van de ChristenUnie! Ook wij willen een 
betere selectie bij de poort op het moment dat iets vergund wordt of we niet eens duidelijk 
hebben met wie of wat we aan een overlegtafel zitten. En wellicht kan de Provincie een 
voortrekkersrol op dit punt met de VDG uitwerken.  

Ik weet dat onze commissaris haar rol in het Regionaal Informatie en Expertise Centrum (beter 
bekend als het RIEC) een hoge prioriteit geeft en zou deze suggestie willen meegeven. Laat het 
RIEC nu eens de coördinatie en verdere uitwerking met de BOA’s en alle handhavers verder 
optimaliseren op het gebied van goede voorlichting. Ook publieksacties via social media en de 
regionale media zijn daarin nog beter te gebruiken. 

 


